
OBEC BIJACOVCE, Obecný úrad 053 06 Bijacovce č. 7

Zápisnica  z 1.  zasadnutia  OZ v Bijacovciach,  konaného dňa 16.12.2014 v sále  OD 
so začiatkom o 17.00 hod. evidovaná v podacom denníku č. 859/2014 UJ6, A-10

Prítomní:
- starosta obce Mgr. Ján  Pivovarniček
- poslanci OZ : Ing. Jozef Burik, Michal Lepeták, Ing. Jozef Mydlár, Ing. Ján Novák, 

Dušan Pavluvčík, MVDr. Jozef Pentrák, Ľubomír Zajac
- Ing. Mária Kubíková – admin. pracovník obecného úradu
- Hostia – viď. prezenčná listina 

Program : 

1.    Úvod – určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, schválenie programu
2.    Vydanie VZN č.8/2014o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa     
         materskej školy a žiaka školských zariadení so sídlom na území obce Bijacovce  
         na rok 2015
3.    Schválenie rozpočtu obce na rok 2015

   - stanovisko kontrolórky obce k  rozpočtu
   - schválenie rozpočtu

4.    Poverenie zastupovania starostu obce
5.    Zriadenie komisie na ochranu verejného záujmu
6.    Voľba členov komisií pri OZ  
7.    Delegovanie členov do rady školy  
8.    Informácia o výsledku kontroly Najvyššieho kontrolného úradu SR a o prijatých   
         opatreniach 
9.    Diskusia
10.    Záver 

 

K bodu 1: 

Starosta  obce  Mgr.  Ján  Pivovarniček  privítal  prítomných.  Za  zapisovateľku 
1. zasadania  OZ navrhol Ing. Máriu Kubikovú. Za overovateľov zápisnice navrhol poslancov 
Ľubomíra  Zajaca  a  Ing.  Jozefa  Buríka.  Starosta  obce  predniesol  návrh  programu. 
Následne  dal o programe hlasovať: 

 Hlasovanie za program : 6 – za, 0 – proti, 0 – zdržal sa, program schválený

K bodu 2: 

V rámci  tohto bodu starosta  obce skonštatoval,  že  VZN č.  8/2014 o určení  výšky 
dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a žiaka školských zariadení so sídlom 
na území obce Bijacovce na rok 2015 bolo zverejnené v zmysle platných predpisov. Následne 
k danému bodu otvoril diskusiu. O slovo sa prihlásila p. Topoliová, ktorá predložila návrhy 
prepočtu  na  žiaka  podľa  prognóz  podielových  daní  Ministerstva  financií  SR.  Následne 
jednotlivé  predložené  návrhy  spolu  s  kontrolórkou  obce  Ing.  Kokoruďovou  vysvetlili. 
V rámci diskusie vystúpil p. Burik, Novák, Lepeták. Poslanci OZ sa zhodli na dotácii na mzdy 
a prevádzku na žiaka nasledovne: Dotácia na žiaka pre MŠ vo výške 1155,25 € ,  dotácia 
na žiaka v ŠKD vo výške 176,31 € a dotácia na potenciálneho stravníka vo výške 281,73 €. 



Následne starosta obce dal o VZN č. 8/2014  hlasovať:

Uznesenie č. 1

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A. v y d á v a 

VZN č.8/2014o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy 
      a žiaka školských zariadení so sídlom na území obce Bijacovce  na rok 2015

Hlasovanie: 6 – za, 0 – proti, 0 – zdržal sa, uznesenie schválené 

Starosta obce tento bod ukončil.

K bodu 3: 

Starosta obce k tomuto bodu otvoril diskusiu. Poslanci OZ sa zhodli na odročení tohto 
bodu, nakoľko si určili  pracovné stretnutia  finančnej  a školskej  komisie,  na ktorých budú 
prerokované jednotlivé priority a požiadavky, a ktoré budú následne spracované v rozpočte. 
Zároveň podotkli, že  predložený návrh rozpočtu ZŠ s MŠ na roky 2015-2017 je  bez priorít, 
čím je  nedodržané  uznesenie  č.  4/1/a  zo dňa 07.11.2014. Po diskusii,  ktorej  sa zúčastnili 
poslanci  Burik,  Novák,  Zajac  a  Lepeták  sa  zhodli  na  danom poslaneckom návrhu,  ktorý 
predniesol p. Burik. Následne starosta obce informoval poslancov, že vzhľadom k odročeniu 
rozpočtu obce na rok 2015, je potrebné schváliť aj hospodárenie obce za január 2015 podľa 
provizória. 

Uznesenie č. 2

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A. o d r o č u j e  

schválenie rozpočtu obce na roky 2015-2017 na najbližšie zasadanie OZ 

B. s ch v a ľ u j e 

a) v rámci rozpočtu originálnych kompetencií položka údržba budov  bola     
                rozpočtovaná v rozpočte materskej školy, školskej jedálni a zároveň v školskom 
                klube

      b) predloženie platovej inventúry za organizáciu ZŠ s MŠ Bijacovce
c) po určení normatívov ministerstvom školstva spracovaný rozpočet spolu 

                so spracovaním priorít rozvoja ZŠ s MŠ a prerokovať na  pracovnom stretnutí 
                s poslancami OZ

d) rozpočet na prenesené kompetencie v klasifikácii 610 a 620 na rok 2015 
                bol spracovaný vo výške minimálneho mzdového normatívu stanoveného 
                ministerstvom školstva SR. 
            e) hospodárenie obce v mesiaci január 2015 podľa provizória. 

Hlasovanie: 6 – za, 0 – proti, 0 – zdržal sa, uznesenie schválené 



K bodu 4: 

V rámci tohto bodu starosta obce v zmysle zákona  v zmysle zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom  zriadení  v znení  neskorších  zmien  a doplnkov  podľa  §  13b  ods.  1,  poveril 
za zástupcu starostu obce Ing. Jozefa Mydlára. 

Uznesenie č. 3

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

      A.   b e r i e  n a  v e d o m i e 

poverenie zastupovaním starostu obce poslancom OZ Ing. Jozefom Mydlárom

K bodu 5: 

V tomto bode starosta  obce informoval  poslancov OZ, že v rámci  právnej  úpravy 
zákona o ochrane verejného záujmu je potrebné zriadiť komisiu na ochranu verejného záujmu 
z  poslancov obecného zastupiteľstva. Členovia danej komisie s minimálnym počtom 3 členov 
sú zástupcovia každej politickej strany a nezávislých poslancov v OZ. Poslanci sa zhodli na 
tomto zložení: predseda MVDr. Pentrák a členovia Lepeták a Ing.Novák. Následne starosta 
obce dal o zložení tejto komisie hlasovať: 

Uznesenie č. 4

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

      A. z r i a ď u j e

komisiu na ochranu verejného záujmu

B. v o l í

a) predsedu komisie - MVDr. Jozef Pentrák
b) členov komisie poslancov OZ - Michal Lepeták a Ing. Ján Novák

Hlasovanie: 6 – za, 0 – proti, 0 – zdržal sa, uznesenie schválené 

K bodu 6: 

V rámci tohto bodu starosta obce v zmysle zákona  v zmysle zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom  zriadení  v znení  neskorších  zmien  a doplnkov  podľa  §  15  vyzval  predsedov 
jednotlivých  komisií,  aby  si  zvolili  ďalších  členov  do  jednotlivých  komisií.  Predsedovia 
si zvolili: 

a) členmi komisie finančnej a pre správu majetku z radov obyvateľov obce 
Ing. Ján Novák, Ing. Jozef Mydlár 

b)   členmi komisie pre výstavbu a územné plánovanie z radov obyvateľov obce    



                  Ing. Jozef Kalinaj, Václav Šefčík
c) členmi komisie pre školstvo a vzdelanie z radov obyvateľov obce    

Ing. Mária Kubiková, Mgr. Mária Vaľková 
d)   členmi komisie pre ochranu verejného poriadku z radov obyvateľov obce 

Matej Solár, Vladimír Bučák ml.          
      

Následne starosta obce dal o zložení jednotlivých komisií hlasovať:

Uznesenie č. 5

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

      A. v o l í

b) členov komisie finančnej a pre správu majetku z radov obyvateľov obce
      Ing. Ján Novák, Ing. Jozef Mydlár 
b)   členov komisie pre výstavbu a územné plánovanie z radov obyvateľov obce    

                  Ing. Jozef Kalinaj, Václav Šefčík
d) členov komisie pre školstvo a vzdelanie z radov obyvateľov obce    

Ing. Mária Kubiková, Mgr. Mária Vaľková 
 e) členov komisie pre ochranu verejného poriadku z radov obyvateľov obce 

Matej Solár, Vladimír Bučák ml.   
      

Hlasovanie: 6 – za, 0 – proti, 0 – zdržal sa, uznesenie schválené 

K bodu 7:

V rámci tohto bodu starosta obce vyzval predsedu komisie  pre školstvo a vzdelanie p. 
Lepetáka, aby navrhol delegovanie člena do rady školy zriadenej obcou z radov obyvateľov 
obce. P. Lepeták navrhol delegovať do rady školy Ing. Máriu Kubikovú. Následne starosta o 
tomto návrhu dal hlasovať:

Uznesenie č. 6

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

      A. d e l e g u j e 

do rady školy zriadenej obcou poslanca OZ Michala Lepetáka a člena z radov 
  obyvateľov obce Ing. Máriu Kubikovú

Hlasovanie: 6 – za, 0 – proti, 0 – zdržal sa, uznesenie schválené 

K bodu 8: 

V rámci tohto bodu starosta obce prečítal protokol o výsledku kontroly efektívnosti 
a  účinnosti  pri  výkone  pôsobnosti  obcami  SR  spolu  s  prijatými  opatreniami,  ktoré  boli 
predložené  Najvyššiemu  kontrolnému  úradu  v  Bratislave.  Podrobná  správa  je  prístupná 
na webovom sídle Najvyššieho kontrolného úradu a zároveň je k nahliadnutiu na obecnom 
úrade.  Protokol  tvorí  samostatnú  prílohu  k  tejto  zápisnici.  Poslanci  OZ berú  na  vedomie 



informáciu o výsledku kontroly Najvyššieho kontrolného úradu a o prijatých opatreniach.

Uznesenie č. 7

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

      A.   b e r i e    n a    v e d o m i e 

             informáciu o výsledku kontroly Najvyššieho kontrolného úradu a o prijatých 
             opatreniach 

K bodu 9:

Po otvorení daného bodu starosta obce informoval poslancov o potrebe odizolovať byt 
č.  4  a  zároveň  predložil  cenovú  kalkuláciu  na  dané  úkony.  Kalkuláciu  predložila  firma 
Bamac, s.r.o. Následne otvoril diskusiu.  Do diskusie sa zapojil Zajac, Mydlár, Novák, Burik 
a  Lepeták.  OZ  súhlasí  s  odvodnením  a  technickú  realizáciu  dohodne  stavebná  komisia. 
Následne p. Novák – predseda komisie pre výstavbu predložil  návrh.   Následne sa zhodli 
na uzatvorení rámcovej zmluvy s firmou Bamac s.r.o. Košice na realizáciu stavebných prác. 
Na zastupiteľstvo sa dostavil p. Pavluvčík (19:00 hod.).  

Následne sa o slovo prihlásil p. Pavluvčík s dotazom, že na verejnom priestranstve 
sa  nachádza  veľa  psích  exrementov.  Je  potrebné  upozorniť  majiteľov  psov.  Následne 
sa  o slovo prihlásil p. Cmorej, ktorý v nadväznosti na túto tému potvrdil danú skutočnosť 
a  následne  upozornil  na  voľne  pohybujúcich  psov.  Medzi  poslancami  prebehla  voľná 
diskusia.  OZ  sa  zhodlo,  že  je  potrebné  dané  skutočnosti  riešiť  upozornením  a  následne 
pokutou. Dané skutočnosti je potrebné kontrolovať v spolupráci s občianskou hliadkou.

O slovo sa prihlásil  p.  Lepeták,  ktorý vyjadril  nespokojnosť so znečistenou cestou 
technikou  RD  Bijacovce.  Následne  starosta  obce  prisľúbil,  že  obec  v  spolupráci  s  RD 
zabezpečí úpravu miestnych komunikácií /aj formou AČ/. 

V  rámci  diskusie  sa  o  slovo  prihlásil  p.  Kalinaj  –  zástupca  futbalového  klubu, 
ktorý poďakoval za spoluprácu a za poskytnutú dotáciu z rozpočtu obce a zároveň podotkol, 
že šatňa  FK nie je realizovaná.  Medzi poslancami prebehla voľná diskusia k danej téme. 
V rámci  diskusie vystúpil  p. Mydlár  s návrhom, aby výstavba šatní bola zrušená. Starosta 
o tomto návrhu dal hlasovať:

Uznesenie č. 8

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

      A.   S ch v a ľ u j e  

             zrušenie výstavby futbalovej šatne.                                            
         

Hlasovanie: 1 – za, 4 – proti, 2 – zdržal sa, uznesenie neschválené 

O slovo sa prihlásil p. Mydlár, ktorý prezentoval podnety a návrhy. Prvým podnetom 
bolo  zistenia  predbežnej  kalkulácie  výstavby  (rekonštrukcie)  cesty  od  súpisného  čísla  87 
po 124. Druhým prezentovaným návrhom bolo, aby prijaté uznesenia boli vyhlásené obecným 
rozhlasom. Zároveň prezentoval aj  využitie,  účel autobusovej zastávky a jej  premiestnenie 



na  vhodnejšie  miesto.  Medzi  poslancami  prebehla  voľná  diskusia,  ktorej  sa  zúčastnili 
Lepeták, Novák Burik, Zajac a Mydlár. 

V  závere  tohto  bodu  starosta  obce  informoval  poslancov  o  úvere,  ktorý 
je schválený vo VUB, Spišská Nová Ves a následne tento bod ukončil. 

K bodu 10:

Starosta obce poďakoval poslancom, prítomným za účasť a zasadanie ukončil.

V Bijacovciach  16. 12. 2014

Zapisovateľ: Ing. Mária Kubíková       .............................................. 

Overovatelia zápisnice: Ľubomír Zajac ................................................

                                       Ing. Jozef Burik ................................................



U Z N E S E N I A 

z 1. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Bijacovce
zo dňa 16.12.2014

Obecné zastupiteľstvo na svojom 1. zasadnutí  prerokovalo :

- vydanie VZN č.8/2014o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej 
školy a žiaka školských zariadení so sídlom na území obce Bijacovce  na rok 2015

- návrh na schválenie rozpočtu
- poverenie zastupovania starostu obce 
- návrh na zriadenie komisie na ochranu verejného záujmu
- voľbu členov komisií pri obecnom zastupiteľstve
- delegovanie členov do rady školy zriadenej obcou
- informáciu o výsledku kontroly Najvyššieho kontrolného úradu SR a o prijatých   

         opatreniach 

Uznesenie č. 1

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A. v y d á v a 

VZN č.8/2014o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy 
      a žiaka školských zariadení so sídlom na území obce Bijacovce  na rok 2015

v Bijacovciach, 18.12.2014

Mgr. Ján Pivovarniček
     Starosta obce

Uznesenie č. 2

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

B. o d r o č u j e  

schválenie rozpočtu obce na roky 2015-2017 na najbližšie zasadanie OZ 

B. s ch v a ľ u j e 

a) v rámci rozpočtu originálnych kompetencií položka údržba budov  bola     
                rozpočtovaná v rozpočte materskej školy, školskej jedálni a zároveň 
                v školskom klube

      b) predloženie platovej inventúry za organizáciu ZŠ s MŠ Bijacovce
c) po určení normatívov ministerstvom školstva spracovaný rozpočet spolu 

                so spracovaním priorít rozvoja ZŠ s MŠ a prerokovať na  pracovnom stretnutí 
                s poslancami OZ



d) rozpočet na prenesené kompetencie v klasifikácii 610 a 620 na rok 2015 
                bol spracovaný vo výške minimálneho mzdového normatívu stanoveného 
                ministerstvom školstva SR. 
            e) hospodárenie obce v mesiaci január 2015 podľa provizória. 

v Bijacovciach, 18.12.2014
    Mgr. Ján Pivovarniček

     Starosta obce 

Uznesenie č. 3

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

      A.   b e r i e  n a  v e d o m i e 

poverenie zastupovaním starostu obce poslancom OZ Ing. Jozefom Mydlárom

v Bijacovciach, 18.12.2014

Mgr. Ján Pivovarniček
      Starosta obce

Uznesenie č. 4

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

      A. z r i a ď u j e

komisiu na ochranu verejného záujmu

B. v o l í

e) predsedu komisie - MVDr. Jozef Pentrák
f) členov komisie poslancov OZ - Michal Lepeták a  Ing. Ján Novák

v Bijacovciach, 18.12.2014

Mgr. Ján Pivovarniček
      Starosta obce

Uznesenie č. 5



Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

      A. v o l í

c) členov komisie finančnej a pre správu majetku z radov obyvateľov  obce  
      Ing. Jozef Mydlár a Ing. Ján Novák
b)   členov komisie pre výstavbu a územné plánovanie z radov obyvateľov obce    

                  Ing. Jozef Kalinaj a Václav Šefčík
g) členov komisie pre školstvo a vzdelanie z radov obyvateľov obce    

Ing. Mária Kubiková a Mgr. Mária Vaľková
 e) členov komisie pre ochranu verejného poriadku z radov obyvateľov obce 

Matej Solár a Vladimír Bučák ml. 
      

v Bijacovciach, 18.12.2014

Mgr. Ján Pivovarniček
      Starosta obce

Uznesenie č. 6

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

      A. d e l e g u j e 

do rady školy zriadenej obcou poslanca OZ Michala Lepetáka a člena z radov 
  obyvateľov obce Ing. Máriu Kubikovú

v Bijacovciach, 18.12.2014

Mgr. Ján Pivovarniček
      Starosta obce

Uznesenie č. 7

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

      A.   b e r i e  n a  v e d o m i e 

             informáciu o výsledku kontroly Najvyššieho kontrolného úradu a o prijatých 
             opatreniach 

v Bijacovciach, 18.12.2014

Mgr. Ján Pivovarniček
      Starosta obce


